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a dog in the manger: someone who keeps something that they do not really want in order to prevent anyone else from having it
占着茅坑不拉屎
A: Tommy! Sandy! What are you doing!

B: Sandy has my English textbook!

A: Did you lend it to him?

B: No, he said that he wanted to read it, but he didn’t!

A: Sandy, give it back to your brother! Do not be a dog in the manger!

A: Tommy! Sandy!你们在干什么！

B: Sandy拿了我的英语书！

A: 是你借给他的？

B: 不是，他说他想看看，但是他根本没有看！

A: Sandy，把书还给你哥哥！不要占着茅坑不拉屎。
put a bee in someone's bonnet (about someone or something):To give someone an idea about someone or something
提示
A: Help me, Joey. I’m stuck.

B: What’s the problem?

A: Well, check it out, our math homework.

B; Uh….well, How about using your graphic calculator and see the graph of the function?

A:Oh, man, you just put a bee in my bonnet about the problem! Thanks!

A:Joey，帮帮我吧，我被难住了。

B:怎么了？

A:呃，看一下，我们的数学作业

B;呃…这样，你可以试一下用图形计算机，看一下函数图像。

A:哦，老兄，你给了我一个提示！谢啦！
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As a _____ actor, he can perform, sing, dance and play several kinds of musical instruments. 
A) flexible B) versatile C) sophisticated D) productive
翻译：作为一名多才多艺的演员,他能够表演,唱歌,跳舞,以及演奏各式不同的乐器。
versatile:
多才多艺的(原题中意思)

多功能的
versatile new machine
多功能的新型机器。
flexible:

可弯曲的,易弯曲的;柔韧的;有弹性的
the flexible rubber tube 

易弯曲的橡皮管
能适应新情况的、灵活的
I need a more flexible schedule. 
我需要一个更加灵活的时间安排表。

sophisticated：

见多识广的、老练的
Young as Tony is, he is actually very smart and sophisticated. 
虽然TONY很年轻，他事实上却很精明老练。
表示机器、体系等的复杂、精密、先进
highly sophisticated technique 
相当先进的技术
productive:

高产的
highly productive farming land 
高产的农田
有效益的、极富有成效的
Joey thought that the time he spent on his thesis was really productive. 
JOEY认为他花在论文上的时间收效很显著。

The accident __________ him of his sight and the use of his legs. 
A) excluded B) disabled C) deprived D) gripped
翻译：这场事故夺去了他的视力和他的双腿。

deprive sb. of sth. ：剥夺，使丧失
They think that those who are imprisoned are also deprived of their rights of freedom. 
他们认为那些被关进监狱里的人被剥夺了自由权。
